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Embrace your destiny.

While Paris is waking up, seasonal storm, our flâneurs are on the move 
ready to blend with the Parisian spleen. Have you seen them? Full of 
boldness, they stand out for their ideas.

Experience your new freedom for a neighborhood life or discover a 
metropolis as an essential return to the obviousness. Everyday life is 
offering a new adventure, your difference are challenging  and you are 
playing with it. Recognize and claim your unique identity. 

A colourful mosaic, from the dusk blue till the dawn red, time is suspending 
and life is printing in colour. Flaneurz changes the city for you.
.

Embrassez votre destin.

Alors que Paris se réveille, tempête saisonnière, nos flâneurs s’élancent 
et épousent le spleen parisien. Les avez-vous aperçu ? Audacieux, ils 
se détachent par leurs idées.

Expérimentez votre nouvelle liberté pour une vie de quartier ou voguez 
à loisir dans une métropole comme un retour essentiel à l’évidence. Le 
quotidien vous offre une nouvelle aventure, votre différence vous 
interpelle et vous en jouez. Vous reconnaissez et revendiquez fièrement 
votre identité unique. 

Mosaïque colorée, du bleu de l’aube au rouge crépusculaire, le temps est 
suspendu et la vie s’imprime en couleur. Flaneurz, ça vous change la ville.
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Photos: Amaury Cibot / Vidéo : Camille Cibot

 Fashion Designer: Sophie Montanus / Makeup-artist : Maria Cheikh 

Models: Maxime Duponchel / Julia Clavel / Victoria Jauch

Meidhy Galas / Merwan Amrouche

Have the city at your feet

Created by four sneakerheads, wheel sports lovers and soft mobility 
enthusiasts, Flaneurz offers elegant and non-polluting urban travel 
possibilities. It took three years of R&D to create and launch the first 
product: detachable skates. 

Flaneurz releases two seasonal collections per year, as well as limited 
edition models, and partners up with prestigious brands (Veja, Reebok, 
Puma, Dr. Martens, Fila…) and luxury brands. The products are designed, 
developed and made in France. Thousands of flâneurs are already rolling 
in more than 40 countries. And the best is yet to come!

Mettez la ville à vos pieds

Créée par quatre passionnés de sneakers, sports de glisse et mobilité 
douce, Flaneurz propose des solutions de déplacement élégantes et 
non-polluantes.

Après 3 ans de recherche et développement, le premier produit est 
lancé en 2015 : le roller détachable. Flaneurz lance deux collections par 
an au rythme des saisons en plus de capsules et collaborations avec 
des marques prestigieuses (Veja, Reebok, Puma, Dr. Martens, Fila…) et 
des maisons de luxe. Conçus, fabriqués et assemblés en France, les 
produits Flaneurz ont déjà été adoptés dans plus de 40 pays. 
L’évangélisation de la marque n’en est qu’à son début.
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http://amaurycibot.com/
http://www.carrerondvision.com/
https://www.instagram.com/_sophiemay__/?hl=fr
https://www.instagram.com/mariacheikh.mua/?hl=fr
https://www.instagram.com/maximeduponchel/?hl=fr
https://www.instagram.com/julia.clavel/?hl=fr
https://www.instagram.com/nina.hades/?hl=fr
https://www.instagram.com/meidhy_/?hl=fr
https://www.instagram.com/merwankebab/
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